
           

         

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα,  23/03/2022 

 
Της:  Μαρίας Αθανασίου, βουλευτού Β’2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 

 
Προς:   Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 
 

 
ΘΕΜΑ:  «Μετατροπή σχολικού χώρου σε Δημοτικό Γυμναστήριο» 

 
     
 

Κυρία Υπουργέ, 
 

Όπως πληροφορούμαστε, υπάρχει έγγραφη διαμαρτυρία της Ένωσης Γονέων και 

Κηδεμόνων Αγίας Βαρβάρας σχετικά με την παραχώρηση σχολικού γυμναστηρίου της 

περιοχής στον οικείο Δήμο και την μετατροπή του σε Δημοτικό Γυμναστήριο. 

Συγκεκριμένα, ζητούν να ενημερωθούν οι εκπρόσωποι της ως άνω Ένωσης, με βάση ποιο 

νόμο παραχωρήθηκε στον Δήμο Αγίας Βαρβάρας ο ανωτέρω χώρος του σχολικού 

γυμναστηρίου του 1ου ΓΕΛ Αγίας Βαρβάρας, διαμαρτυρόμενοι ότι οι μαθητές του εν λόγω 

σχολείου είναι αποκλεισμένοι, εδώ και δύο μήνες, από τις δραστηριότητες του μέχρι 

πρότινος δικού τους σχολικού γυμναστηρίου. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται η κ. Υπουργός: 

1) Ποια δημόσια Υπηρεσία εκπόνησε την απαιτούμενη μελέτη και εξέδωσε την σχετική 

άδεια, ώστε τα συνεργεία του Δήμου Αγίας Βαρβάρας, να πραγματοπoιήσουν εργασίες 

που αφορούν στην παραχώρηση του ανωτέρω γυμναστηρίου στον Δήμο; 

2) Ποιοι και πόσοι εκπαιδευτικοί και με ποια ειδικότητα θα είναι πλέον υπεύθυνοι για το 

μάθημα της γυμναστικής στο ανωτέρω σχολείο; 

3) Υπό ποιες προϋποθέσεις νομιμοποιούνται άλλοι φορείς & σύλλογοι να χρησιμοποιούν 

τον παραπάνω σχολικό χώρο για δραστηριότητες γυμναστικής και κάτω από ποιες 

συνθήκες;                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 

Η ερωτώσα Βουλευτής 

 

Mαρία Αθανασίου 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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